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Wethouder Zijlmans is niet tevreden met de gekozen structuur. Het komt onduidelijk en 

rommelig over. Het is elke week maar afwachten of en zo ja welke onderwerpen er op de 

oordeelsvormende vergadering staat en of er wel een besluitvormende vergadering is. 

Bovendien komen er nu regelmatig wekelijks op het laatste moment nog niet-technische vragen 

binnen die dan ’s avond in de raad beantwoord moeten worden. De gekozen structuur is feite 

structuurloos. Juist ook voor de inwoners van onze gemeente is het niet meer te volgen.  

 

Voorop moet staan, en dat moet ook steeds worden uitgedragen, dat besluiten worden genomen 

in de raadsvergadering. Die besluiten moeten ook snel en duidelijk worden gecommuniceerd 

naar onze inwoners. Dat kon in het verleden prima door de aanwezigheid en uitz endingen van 

de SLOS. Voor de SLOS ontbreekt nu elke regelmaat. De SLOS heeft geen mogelijkheden om 

elke week een uitzending te verzorgen. 

 

Het rommelige karakter van de vergaderingen in de BOB-structuur wordt ook veroorzaakt door 

het steeds wisselen van gesprekspartners. Overwogen zou kunnen worden om toe te staan dat 

aan oordeelsvormende vergaderingen door 3 afgevaardigden per fractie mag worden 

deelgenomen. Dan behoeft minder snel gewisseld te worden om fractiespecialisten het woord te 

laten voeren. 

 

Doel van de nieuwe BOB-structuur was ook het verkorten van de doorlooptijd en besparen op 

vergadertijd. Daar komt in de praktijk ook weinig van. Weliswaar is er nu in theorie elke week de 

mogelijkheid om besluiten te nemen, maar dit leidt veelal toch niet tot  een echt kortere 

doorlooptijd. 

 

Wethouder Zijlmans zou graag zien dat men terugkeerde naar een op het oude 

vergadersysteem gebaseerde structuur. Die omschrijft hij als eens per maand een 

besluitvormende raadsvergadering en eens per maand een oordeelsvormende vergadering voor 

onderwerpen ui8t de harde sector en eens per maand een oordeelsvormende vergadering voor 

onderwerpen uit de zachte sector. Dat betekent dat er nog slechts 3 vergaderingen, wel telkens 

op een donderdag te houden, overblijven. Bovendien kan de SLOS dan weer aansluiten bij de 

besluitvormende vergaderingen. 

 

Mogelijk is de raad te snel tot de conclusie gekomen dat men bij het opteren voor een vaste 

vergaderdag voor alle vergaderingen, ook dan direct op elke donderdag een raadsvergadering 

dient in te plannen. 

 

Wethouder Zijlmans is overigens wel tevreden met de afzonderlijke beeldvormende 

vergaderingen. Daar is juist wel duidelijkheid  gecreëerd temeer omdat de onderwerpen 

waarover beeldvormend wordt vergaderd lang tevoren bekend zijn. Hij is  van mening dat hij in 

voldoende mate wordt betrokken bij de organisatie en voorbereiding van dergelijke 

beeldvormende vergaderingen. 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

Wethouder Zijlmans heeft geen bemerkingen aangaande het feit dat de agenda’s voor de 

oordeelsvormende vergaderingen worden bepaald door de 4 voorzitters in samenspraak met de 

griffier en dat de agenda voor de beslu8itvormende vergaderingen van de raad wordt 

vastgesteld in het Presidium. 

 

De hoogte van de aan burgerraadsleden te betalen vergoeding voor deel name aan 

oordeelsvormende vergaderingen is naar zijn mening niet bepalend voor al dan niet beschikbaar 

zijn van voldoende kandidaten voor het burgerraadslidmaatschap.  
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